
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ STUDENTSKÉ RADY GJŠ ZLÍN 

DNE: 19. 3. 2013 

 Veronika Polaštíková přivítala všechny přítomné zástupce tříd a pana Šila, 
kterému bylo hned předáno slovo. Byly vyřešeny všechny požadavky 
studentů z minulého zasedání. Pan Šil předal všem zástupcům čtvrtého 
ročníku poznámky, informace a seznamy k maturitní zkoušce. Dále byli 
maturanti upozorněni na focení do školního almanachu a byla jim 
předána přístupová hesla.  

 Byla vznesena stížnost na chování studentů ke školnímu majetku, 
nepořádek ve školním klubu, studovně a ve třídách po ukončení 
vyučování. 

 Výstavba kolárny se pravděpodobně neuskuteční, nejsou k dispozici 
potřebné prostory.  

 Proběhla oprava přívodu vody v šatnách u tělocvičny.  

 Studentky vznesly dotaz na vylepšení školní posilovny. Uvítaly by více 
posilovacích strojů pro dívky. 

 Studenti projednávali možnost vzniku „školní firmy“, která by svůj zisk 
věnovala školním příspěvkům do SCHOLARU. 

 Zástupci septimy přišli s návrhem, aby studenti čtvrtých ročníků mohli do 
budoucna pořádat maturitní plesy. Tato možnost se i nadále projednává. 

 Bude se točit promo video o naší škole pro veřejnost a budoucí studenty. 
Pan Světlík prosí všechny studenty o inspiraci a nápady.  

 Tomáš Stolařík zval všechny sportovní fanoušky na svůj speciální program 
školní futsalové ligy. V dubnu proběhne slavnostní předání diplomů a 
volba nového organizátora.  

 Byl vznesen dotaz na Noc ve škole pro nižší ročníky. Pan Šil předal 
veškeré informace. 

 Studenti si přejí zvýšit počet seminářů a pozměnit studijní plán. Dále se 
řešila otázka snížení počtu vyučovaných předmětů, které studenti 
nebudou k maturitě potřebovat. Také padl návrh vyššího počtu seminářů 
na úkor laboratorních hodin. Tento dotaz se bude projednávat. 

 Zástupcům tříd bylo oznámeno, že naše gymnázium navštíví školní 
inspekce.  
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